
10. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav  
 

26. 5. 2022 
 

Město Soběslav 

 
Přítomni: A. Krejčová, P. Hejný, J. Podlaha, J. Klíma, T. Šena, M. Turek 
 
Omluven: L. Slabý 
 
Host:  Ing. arch. R. Boček 
 
Program:   1. Jednání s Ing. arch. R. Bočkem 
    
 

1. Jednání s Ing. arch. R. Bočkem 

Členové výboru se sešli se zpracovatelem připravované územní studie. Cílem společného setkání bylo přinést co 

nejvíce informací jako podklad pro zpracování územní studie celého zájmového území průmyslové zóny. 

Členové výboru diskutovali o technických záležitostech tohoto území. Řešili zejména témata týkající se dopravy, 

dešťových a splaškových vod. Dále jednali o tématech, která pojmenovávají rizika související s rozvojem 

průmyslové zóny. Důraz kladli na to, aby se rozvoj dané lokality řešil v kontextu s rozvojem celého města. 

Diskuze se vedla v oblasti dopravy, jak ji řešit v dané lokalitě. Dále se jednalo o otázkách, jak nastavit odvádění 

splaškových a srážkových vod. Důraz byl kladen také na řešení zajištění bezpečného provozu do městské části 

Chlebov v souvislosti s cyklisty, chodci a automobilovou dopravou obecně. 

Členové výboru předali arch. Bočkovy důležité informace od stávajících podnikatelů, se kterými už dříve jednali. 

Zabývali se tak znovu tématy týkající se dopravy v klidu, kapacitou el. sítě, odvody dešťových vod. 

Členové výboru během jednání s arch. Bočkem získali cenné informace týkající se legislativních možností, ze 

kterých územní studie vychází. Dále mu předali informace a požadavky, které by měly být při zpracování územní 

studie zohledněny. 

Členové výboru se s Ing. arch. R. Bočkem dohodli na další společné schůzce. 

 
 
 
 
Termín příštího jednání: dle dohody 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 27. 5. 2022 
 
 
 


